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ZAPISNIK 

S 36. SJEDNICE VMO SVILNO 
 

36. sjednica VMO Svilno održana je 25.10.2017. (srijeda) s početkom u 18:00 sati u 
prostorijama MO Svilno, Svilno 82. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Renato Klovar, predsjednik VMO 
- Zoran Krndija, zamjenik predsjednika VMO 
- Kristina Mican, članica VMO 
- Vladimir Mišković, članica VMO 
- Kristina Dumić Červar, tajnica MO 
 
Ostali nazočni: 
-    -- 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Dean Barić, član VMO 

 
Usvajanje zapisnika s 35. sjednice VMO Svilno: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Izvještaj o provedenoj ekološkoj akciji 
2. Donacija JGL-a za program Doček Svetog Nikole 
3. Pripreme za programe Dan MO i Božićno - novogodišnje druženje 
4. Tekuća komunalna problematika 
5. Razno 

 
 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 



AD 1 
 
Predsjednik Vijeća je obavijestio prisutne o provedenoj ekološkoj akciji koja se održala 
7.10.2017. godine. Akcijom je očišćen prilazni put i okoliš Boćarskog kluba Svilno. Akciji se 
odazvalo 20-ak mještana za koje je bio osiguran topli obrok, napitci i radne rukavice. 
 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
AD 2 
 
Predsjednik Vijeća je obavijestio da su u tijeku dogovori sa JGL-om glede donacije za 
program Doček Svetog Nikole. JGL će donirati novčani iznos od 3.000,00 kn s kojim će se 
kupiti slatki poklon paketi za djecu Svilnog.   
 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
 
AD 3 
 
Nakon rasprave Vijeće je odlučilo da će se program Dan MO održati 24.11.2017. godine te 
će za tu prigodu biti organiziran nastup Klape Intriga, a božićno-novogodišnje druženje 
održati će se u drugoj polovici prosinca (u slobodnom terminu pjevačkog zbora DVD-a 
Drenova). 
 
 
AD4 
 
Nakon rasprave o tekućoj komunalnoj problematici Vijeće je utvrdilo da treba:  
 

1. Zatražiti od Rijeka prometa da se postave zaštitne ograde Ulici Tutnovo kod 
kbr. 14B i  12 

2. Zatražiti da se omogući wi-fi pristup u sklopu Doma Svilno  
 
 
 
 
 
 

 

 

 

Sjednica je završila u 20:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije  (2) stranice. 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

Kristina Dumić Červar 
Predsjednik VMO Svilno: 

Renato Klovar 
 


